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خبـر برای دومین بار صورت گرفت؛

رتبه 1 برتر کشور اتاق بازرگانی فارس در بخش آموزش

اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی استان فارس برای دومین سال متوالی در بخش آموزش، به عنوان رتبه یک برتر در بین اتاق های 
بازرگانی سراسر کشور را کسب کرد و مورد تقدیر قرار گرفت.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اتاق بازرگانی فارس، حسین میر محمد صادقی رئیس موسسه آموزشی و پژوهشی اتاق 
ایران در لوح تقدیری خطاب به رئیس اتاق بازرگانی فارس اعلام کرد: بدینوسیله از تلاش های وافر و شایسته تحسین جنابعالی و بخش 
آموزش آن اتاق در همکاری با موسسه آموزشی و پژوهشی اتاق بازرگانی ایران برای برگزاری سمینارهای آموزشی در آن اتاق در سال 

1400 و کسب رتبه 1 برتر تشکر و قدردانی می نمایم.

توسعه  و  غیردولتی  مراکز  و  مدارس  سازمان  رئیس  و  وزیر  معاون 
مشارکت های مردمی وزارت آموزش و پرورش گفت: انحصار آموزش 
زبان های  آموزش  به  و  شکسته  غیردولتی  مدارس  در  را  انگلیسی  زبان 

دیگر نیز ورود خواهیم کرد.
اداره اطلاع رسانی و روابط عمومی  از  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
آموزش و پرورش فارس، احمد محمودزاده در جلسه برخط با کارشناسان 
مدارس غیردولتی ادارات آموزش و پرورش سراسر فارس گفت: سعی 
کرده ایم نگاه و رویکرد جدیدی در مراکز و مدارس غیردولتی حاکم 

کنیم تا آن تحولات مورد نظر رقم بخورد.
توسعه  و  غیردولتی  مراکز  و  مدارس  سازمان  رئیس  و  وزیر  معاون 
مؤسسین  باید  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزارت  مردمی  مشارکت های 
مدارس و مراکز غیردولتی را با طرح های حمایتی تشویق و ترغیب به 

سرمایه گذاری های بیشتر در آموزش و پرورش کنیم.
و  همراهی  با  تبصره   2 شده  انجام  گیری های  پی  با  گفت:  محمودزاده 
غیردولتی  مراکز  از  حمایت  و  کمک  برای  تلفیق  کمیسیون  حمایت 

تصویب شده است.
توسعه  و  غیردولتی  مراکز  و  مدارس  سازمان  رئیس  و  وزیر  معاون 

مشارکت های مردمی وزارت آموزش و پرورش گفت: نگاه ما به معلم 
باید پژوهشگرانه و محققانه باشد و در این راستا نیز انتظاراتی را برای 

آنان ترسیم کنیم.
محمودزاده گفت: انحصار آموزش زبان انگلیسی را در مدارس غیردولتی 
خواهیم کرد. ورود  نیز  دیگر  زبان های  آموزش  به  و  خواهیم شکست 
توسعه  و  غیردولتی  مراکز  و  مدارس  سازمان  رئیس  و  وزیر  معاون 
مشارکت های مردمی وزارت آموزش و پرورش گفت: در بحث ارزیابی 
شاخص های تخصصی نیز ورود خواهیم کرد و مدارس غیردولتی سراسر 

کشور را رتبه بندی خواهیم کرد.

معاون وزیر و رئیس سازمان مدارس و مراکز غیردولتی خبر داد؛ استاندار فارس:

مصوبه عدم پرداخت مالیات برای پزشکان 
دانشگاهی اصلاح خواهد شد

حل مشکلات پزشکان خانواده گره گشایی از مشکلات 
درمانی اقشار آسیب پذیر است

اسماعیلی ابهری سرپرست اداره 
حوزه استحفاظی باغات قصردشت شهرداری 

شیراز شد

تولید بیش از 47 میلیون قطعه بچه ماهی
در فارس

مدیر طرح مسکن ملی شهرستان های شرق فارس:

شهرستان های شرق فارس در نهضت ملی 
مسکن شاخص ساز خواهند شد

در  عمرانی  حوزه  در  جدی  موضوعات  از  یکی  گفت:  شیراز  شهردار 
شهرداری ها و ظرفیت آنها را بحث مهندسی مدیریت ساخت دانست.

یکمین  و  درسی  اصنافی  احسان  غضنفری:  خدیجه   / خبری  سرویس 
میزبانی  به  که  کلانشهرها  عمرانی  و  فنی  کمیسیون  تخصصی  نشست 

کلانشهر شیراز برگزار شد.
نیز در همین بحث  اداره علمی حوزه های عمرانی  شهردار شیراز گفت: 
تحلیل  ساخت،  مهندسی  حوزه های  ارزش،  مهندسی  حوزه  می گنجد، 
سازه ها، حسابداری عمرانی و دیگر حوزه ها ۹0 درصد حوزه عمرانی ما 

را پوشش می دهد.
شهردار شیراز افزود: با این ظرفیت ایجاد شده امید است که بتوان به نتایج 
کاربردی رسید، انتقال تجربیات حرف اول در حوزه عمرانی می زند که 

این نشست با همین هدف برگزار شده است.
شهردار شیراز با اشاره به تأثیر بازدیدها از پروژه های عمرانی دیگر شهرها 
در انجام پروژه های بزرگ، بیان کرد: با بازدید از یکی از شهرهای خیلی 
با  که  کردیم  مشاهده  را  کاربردی  و  ویژه  خیلی  پروژه های  کوچک، 
ارتباط با طراح، اجرای آن در شیراز برنامه ریزی شد، خیلی از پروژه های 
شهرها از تبادل اطلاعات و تجربه های عمرانی دیگر شهرها اجرایی شده 

است.
تمام مسائل در تمام حوزه ها نیازمند تحلیل گری است

با اشاره به اشتراک نظرهای کلان شهرها، نیز  رئیس شورای شهر شیراز 
در  آنها  تفاوت  مهمترین  اما  دارند  زیادی  اشتراکی  کلان شهرها  گفت: 
حوزه شهری نوع شهروندان و تفاوت فرهنگی است که این اصل باید در 

حوزه عمرانی و انجام پروژه ها نیز مورد توجه قرار گیرد.
محوری  پروژه  سمت  به  بیشتر  مهندسین  اینکه  بیان  با  طاهری  مهدی 
می روند، افزود: این یک خطا برای مهندسان است، مبنای یک عملیات 
خوب اطلاعات درست است، بدون اطلاعات کافی و خوب، یک عملیات 

خوب انجام نمی شود، بنابراین باید تحلیل گری انجام شود.
وی خاطرنشان کرد: برای مسئله محوری باید تحلیل خوبی داشته باشیم، 

تمام مسائل در تمام حوزه ها نیازمند تحلیل گری است.
و  شهرسازی  شاخص های  به  اشاره  با  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
نباشند، در شهری  بیان کرد: شاخص ها می توانند واحد  مدیریت شهری، 
که بناهای تاریخی دارد با شهری که بنای تاریخی ندارد این شاخص ها 
متفاوت است، بنابراین چنین نشست هایی باید برای کنترل هزینه ها و عدم 

هدر رفتن منابع به سمت تثبیت شاخص ها برود.
باید طرح های عمرانی اولویت بندی شود

احسان متولیان، دبیر کل مجمع شهرداران کلان شهرهای ایران نیز در این 
نشست گفت: روزمرگی در شهرداری ها سبب کاهش خلاقیت و اجرای 

ایده های جدید شده است.
وی با اشاره به لزوم اجرای ایده های جدید در کشور، متذکر شد: به دلیل 
نگاه مدیریت های پیشین، مردم در شهرها آسیب دیدند، مردم باید لذت 
خدمات رسانی در شهرها به ویژه شهرهای محروم را بچشند، باید طرح های 
عمرانی اولویت بندی شود و با پیوست فرهنگی به سمت محرومیت زدایی 

و رفع نیاز مردم برویم.
با  کرد:  خاطرنشان  مردمی،  مشارکت  جذب  بر  تأکید  با  متولیان 
باز  پروژه ها  اجرای  برای  نیز  شهرداری ها  دست  مردمی  مشارکت های 

می شود.
شورای شهر شیراز به دنبال یک جهش عمرانی بزرگ در شیراز

رئیس کمیسیون عمران شورای اسلامی شهر شیراز نیز در ادامه این نشست 
گفت: این نشست فرصت مناسبی برای هم افزایی فکری و عملیاتی برای 

اقدامات کلان شهرها است.
در  خدمت رسانی  و  جهاد  روحیه  لزوم  بر  تأکید  با  اسکندری  علیرضا 
مسئولان برای ارائه خدمات افزود: نتیجه چنین نشست هایی باید اقدامات 
مهم و بزرگی توسط شهرداری باشد و با خروجی کار، پروژه های بزرگی 

به ثمر بنشیند.
و  خواند  هزینه ها  افزایش  را  شهرداری ها  اصلی  معضلات  از  یکی  وی 
تصریح کرد: وجود تورم سبب کند شدن روند پروژه های عمرانی شده 
است، شهرداری ها باید توجه کنند که اجرای پروژه های عمرانی درآمدزا 
باید  شهرداری ها  اما  می کند  ایجاد  خدمت رسانی  پروژه ها  اجرای  باشد، 

بتوانند از این پروژه ها درآمد کسب کنند.
رئیس کمیسیون عمران شورای اسلامی شهر شیراز متذکر شد: توجه به 
محیط زیست به عنوان امانت آیندگان در انجام پروژه های عمرانی لازم و 
ضروری است، برای انجام پروژه ها باید تمامی جوانب در نظر گرفته شود 

تا آسیبی به محیط زیست وارد نشود.
اسکندری ابراز کرد: یک جهش بزرگ عمرانی در سال 1401 در شیراز 
عملیاتی می شود، بودجه شهرداری شیراز با رشد 2 و نیم برابری نوید از 
خدمت رسانی بیشتر به مردم شهر می دهد، شورای شهر شیراز به دنبال یک 
راستا  این  در  باید  شهرداری  که  است  شیراز  در  بزرگ  عمرانی  جهش 

خدمت رسانی و برنامه ریزی کند.

مشکلات  از  یکی  شهری  توسعه  به  جانبه  یک  نگاه  شد:  یادآور  وی 
کلان شهرها است، برای توسعه نیازمند توسعه هم جانبه ای هستیم که در 
کنار کارهای سخت افزاری، محرومیت زدایی، توسعه گردشگری و غیره 

را نیز به همراه داشته باشد.
معاونی فنی و عمرانی شهرداری شیراز نیز در حاشیه این نشست، با اشاره 
چنین  برگزاری  گفت:  کشور  کلان شهرهای  در  مختلف  فعالیت های  به 
نشست هایی سبب تبادل اطلاعات و تجربه ها و از همه مهتر هم افزایی در 

حوزه فنی و عمرانی می شود.
پروژه های کاربردی خوب در تمام کلان شهرها اجرایی می شود

بین  هم افزایی  را  نشست ها  این  برگزاری  اصلی  هدف  امین  محمد 
کلان شهرها عنوان کرد و افزود: این هم افزایی از اتلاف وقت و هزینه 
در کسب تجربه ها جلوگیری می کند، این مجمع بین قسمت های مختلف 
شهرداری که حوزه های یکسانی دارند ارتباط برقرار می کند، که در حوزه 
فنی عمرانی مسائلی مانند انجام پروژه های عمرانی، نهضت آسفالت و غیره 
است که با هم هماهنگ می شود و تجربه ها و اطلاعات خود را به اشتراک 

می گذارند تا تجربه های بد تکرار نشود و هزینه ها مدیریت شود.
وی تأکید کرد: پروژه های کاربردی خوب در تمام کلان شهرها اجرایی 
می شود و مجمع کلان شهرها روی اجرای پروژه های بزرگ مشترک مثل 

مترو نظارت می کند.

الزامات  از  را  پروژه ها  اجرای  در  فرهنگی  تفاوت  گرفتن  نظر  در  امین 
شهرها  تمام  در  کمربندی ها  و  مترو  مانند  پروژه هایی  گفت:  و  خواند 

مشترک است و تفاوت فرهنگی، چندان در اجرای آن تأثیر ندارد
براساس این گزارش محمد امین معاون فنی و عمرانی شهرداری شیراز با 
اکثریت آرا به عنوان رئیس دوره ای کمیسیون فنی و عمرانی شهرداری 

کلانشهر شیراز انتخاب شد. 

رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی 
شهر شیراز با اشاره به اینکه فضای سبز، بدون آب معنایی نخواهد داشت، 

افزود: توسعه فضای سبز قطعاً نیاز به استفاده بهینه از آب دارد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از واحد روابط عمومی شورای اسلامی 
در  کمیسیون  جلسه  چندین  برگزاری  به  اشاره  با  زارعی  مسعود  شیراز 
استفاده بهینه از آب در دستور کار جدی شورا افزود: در استفاده بهینه از 
آب و مدیریت واحد آب اقداماتی را انجام دادیم و مصوباتی اتخاذ شده 

که به شهرداری ابلاغ شده است.
ادامه داد: مجموعه مدیران و سازمان ها و دستگاه هایی که ارتباطی  وی 
با آب شیراز دارند، بایستی هماهنگ در یک مسیر مشخص و معین با 
یک مدیریت واحد بتوانیم از آب که اساس و مایه حیات است به خوبی 

استفاده کنیم.
مسعود زارعی به طرح جامع فضای سبز اشاره کرد و ابراز داشت: اولًا 
باید ببینیم سرانه فضای سبز به شکل استاندارد باشد که البته شیراز تقریباً 
در حدود استاندارد قرار دارد اما این برای شیراز که زمانی، باغ های شیراز 
با  همراه  بایستی  ما  و  نیست  بوده  در سطح کشور  عام  و  زبانزد خاص 

توسعه جمعیت، افزایش جمعیت و توسعه فضای شهری به توسعه فضای 
قرار دهیم.مهندس  باشیم و در دستور کار خود  داشته  سبز توجه جدی 
زارعی اذعان داشت: اقدامات اولیه طرح جامع فضای سبز انجام شده است 
و امیدواریم به فراخور برنامه ای که در ارتباط با فضای سبز داریم، بتوانیم 

آن را اجرایی کنیم.
عضو شورای شهر شیراز، افزایش سرانه فضای سبز و توجه به گونه هایی 
که قابلیت توسعه دارد را در برنامه های سازمان سیما منظر و فضای سبز 
شهری دانست و یادآور شد: استفاده از نیروهای متخصص و پیمانکارانی 
که تجربه خوبی در این حوزه ها دارند، در دستور کار برنامه سال 1401 

خواهد بود.

رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی شهر شیراز خبر داد؛

شهردار شیراز در نشست تخصصی کمیسیون فنی و عمرانی کلانشهرها مطرح کرد؛

دبیر کل مجمع شهرداران کلانشهرهای ایران:

 رئیس شورای شهر شیراز:


